
FSSD bestyrelsesmøde 19.6.2024 

Deltagere: Morten, Tine, Krister og Karin 

Afbud: Mette H og Mette S 

 

1. Regnskab og kontoadgang er overdraget til den nye formand og kasser 

2. Der skal foretages ændringer i vedtægterne bl.a. vedrørende medlemskab. Morten 

laver udkast og rundsender i bestyrelsen. Disse ændringer kan først effektueres 

ved næste generalforsamling, hvor de skal udsendes til godkendelse 

3. Der oprettes et Firmamedlemskab af FSSD, som giver det enkelte firma ret til at 

associere sig med selskabet, få deres logo på hjemmeside og programmer mv. 

4. Temaer for webinar og temadage. Tine har gennemført pole og den resulterede i:  

 MDR: mærkning af instrumenter, CE-mærkning og krav hertil = 20 % (16 

stemmer) 

 Klassificeringer af sterilcentralens fysiske lokaler: Retningslinjer, monitorering 

og konsekvenser = 16% (13 stemmer) 

 Restproteintest: hvilke typer og hvorfor = 31% (25 stemmer) 

 Automatisering af arbejdsgange der udfordrer arbejdsmiljøet for personalet i 

sterilcentralen = 12 % (10 stemmer) 

 Forbehandling med ultralyd =17% (14 stemmer) 

 Hygiejnestandarder = 2% (2 stemmer) 

 

Webinar i 2024 bliver med fokus på  

1. MDR, hvor langt er vi ved repræsentant fra lægemiddelstyrelsen (Tine?) 

2. Forbehandling med UL, Karin bidrager kort med resultater fra kortlægning af 

forbehandling med UL, efterfulgt af oplæg fra Randers om deres brug (Morten 

finder sterilassistent)  

Temadage i 2025 restproteintests, og miljø og design. Krister foreslår at vi kan 

invitere og inkludere lagerfirma til udstillere.  

Morten kigger på venue evt. Kolding, Nyborg Strand, Hindsgavl  

5. Der skal oprettes en medlemsliste – det besluttes at deltagerlisten fra sidste års 

temadag overføres som medlemmer, da vi måtte aflyse årets konference 

 

6. Der skal udarbejdes et nyhedsbrev, vi bedes alle bidrage med input til dette, idéer 

og nyheder sendes til Tine 

 

7. Krister og Karin deltager i Wfhss 2024 i Santiago i november. Karin skal holde 

oplæg om forskningsprojekt vedr. opbevaringsmiljø 

 

8. Næste bestyrelsesmøde er den 2. september, Morten kontakter Scandic Kolding 

om vi evt. kan mødes der 

/K. Bundgaard 20.6.2024 


